
 

Side 1 av 3 
 

 

Referat 

Møte i FAU ved Paradis skole 

Formidlingsrommet 30.11.2022, kl. 19:00 - 21:00 

 

Agenda 

- Orientering fra rektor 

- Status arbeidsgrupper 

- Refleksaksjon 

- Trafikksituasjonen  

- Eventuelt 

 

 

Orientering fra rektor 

- Forestilling  

Det blir skoleforestilling onsdag og torsdag 15. og 16. februar 2023. Dette skjer hvert 

4.  år og er en stor satsing som skaper god læring og godt samhold.  

- Respektarbeidet  

Skolen har jobbet mye med å bedre struktur for respektarbeidet og håper dette er 

synlig for foreldre. Det produseres Respektnytt, årshjul samt 11 respektmål som det 

arbeides med gjennom hele året. 

- Skidag for 6. og 7. trinn.  

FAU har tradisjonelt dekket heiskortet som inkluderer lån av utstyr ved behov, og 

skolen dekker buss/transport. Dato for skitur er ikke avklart. Rektor ba FAU om å 

fortsette denne praksis.  

- Smartklokker  

Utfordring i skolen, elever får samtaler og meldinger i skole- og SFO-tiden. 

Problematikk rundt det å ta opptak av lyd og bilde. Rektor ber om bistand fra FAU og 

innspill ift. forbedring. 

- Kvalitetsoppfølging 30.03.2023.  

Elevene og foreldre spiller inn forbedringer til arbeidet. Undersøkelsen og 

tilbakemeldingene fra foreldre har vært for få.   

 

- Foreldreundersøkelsen 

Undersøkelsen er ute nå. Skolen ønsker høy svarprosent. Resultatene kommer til å 

foreligge i januar. Gir en del verdi derom mange nok svarer, og sikrer medvirkning. 

Undersøkelsen er sendt til begge foresatte for hvert barn. 
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- Ny skole inn på Fana  

Ortun skole, avdeling for Ukrainske flyktninger, flytter inn på gamle Fana gymnas på 

nyåret 2023. Skaper en litt annen trafikksituasjon for Paradis. FAU ønsker å få til en 

del samhandling med barna, gjerne på 6. og 7. trinn.  

 

Status arbeidsgrupper 

- Juleverksted – avholdes ihht. plan 

- Bakeverksted – avholdes ihht. plan 

- Disco – flyttet til januar/februar 2023 

- Nettvettgruppen – satser på mer aktivitet 2023. Samarbeid med Politiet, løpende 

dialog. Orientering / gjennomgang av nettvett er ønskelig for alle trinn og foresatte 

(adskilt).  

 

Refleksaksjon 

Høsten 2021 ble det samlet inn penger til reflekser samt 600 reflekser som ble delt ut via 

FAU sin årlige refleksaksjon. Paradis velforening sørget sammen med Sparebanken Vest for 

midlene, og det ble bestilt reflekser for utdeling høsten 2022. Midlene var nok til reflekser 

for 1.- 4. trinn, og Paradis skole tar kostnaden med å bestille reflekser til 5. til 7. trinn.  

 

Trafikksituasjonen 

Det vil igjen komme busser om morgenen til Paradis skole, ref.  til punktet fra rektor 

angående Ortun skole inn på Fana gymnas.  

Rektor har sendt ut brev til alle foresatte, og ber om at alle er med på å etterleve reglene. 

Mange trafikkfarlige situasjoner fra Paradiskrysset og ned til skolen, er observert over tid.  

FAU stiller seg bak brevet som ble sendt ut og de klare oppfordringene det inneholder. 

Trafikkgruppen bør arbeide for å forbedre situasjonen. Skolen ønsker at FAU skal komme 

med ytterligere utspill til foresatte.  

 

Rektor har ubekreftet informasjon om at det skal arbeides på Statsminister Michelsens veg 

på nyåret, retning Fjøsanger. Trafikkgruppen i FAU arbeider aktivt mot myndighetene og 

entreprenører for hele området. 
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Eventuelt 

- Rema 1000 

Det er i et par år vært utfordringer på Rema 1000 i Paradiskrysset med elever som har vært 

innom butikken etter skoletid og oppført seg upassende. Det bør sendes ut litt informasjon 

om Rema 1000, fokus på innkjøp av snop, orden, høflighet, skolesekker, tyveri, 

samlingsareale og også andre ting rundt Rema som er utfordrende. FAU samarbeider med 

Rema 1000 for å forbedre situasjonen. 

- Vigilo 

Hvis noe haster og Vigilo ikke er egnet verktøy, ring kontoret på skolen. 

- Juleavslutning 

FAU oppfordrer til at felles arrangementer for klassene ikke skal ha egenandel, ut over f.eks. 

medbrakt mat. Det oppfordres til å benytte skolens arealer. 

- SFO 

Mer organiserte aktiviteter i SFO-tiden er ønsket av foresatte. Rektor informerer om at SFO 

har mange forskjellige aktiviteter, det arbeides med å sikre informasjon om tilbudene. 

- Discotek 

Kakesalg og snop har mye fokus når det er diskotek. Innspill om at «Just Dance» hadde god 

effekt på Høstfesten. Arbeidsgruppen tar innspillet med seg i planleggingen. 

- Rutiner elevenes tilstedeværelse 

FAU ber skolen arbeide mer med rutinene rundt oppmøte/tilstedeværelse på skolen. 

Lærerne bør ha enda mer kontroll på hvem som er der, sjekke varslinger fra foresatte og 

kontakte foresatte så snart som mulig dersom det er umeldt fravær på morgenen. Det har 

vært tilfeller der eleven har blitt fulgt til skolen, og deretter ikke gått inn i skolebygningen, 

men heller hjem igjen til et tomt hus.  

 

Møteleder: Geir Mujic Elgsaas 

Referent: Joakim Rand Garmann 


